

English

Life Long Learning program at Chuo-Koen Culture Center

Let's experience the traditional culture of Japan!

We offer you to learn Tea ceremony and Wearing Kimono in Japanese.

Why don't you join us?

If you are interested in the program, please apply to Chuo-Koen Culture Center.

Enjoy learning with new friends!

1. To whom

Foreign residents, workers, or students in Kita-Ku to understanding Japanese language with elementary skill or more.

2. Date/Time

*Tea ceremony: Tuesday, January 23rd. 10.00 to 12.00.

*Wearing Kimono: Wednesday, January 31st. 10.00 to 12.00

3. Contents

To know the traditional culture of Japan through experiencing Tea ceremony and Wearing Kimono.

4. Location and contact (available only in Japanese language.)

Post code 114-0033 Chuo-Koen Culture Center, 1-2-1 Jujo-dai, Kita-ku

Tel. 03-3907-5661 (Closed on Mondays and National holidays)

5. Capacity

Max. 8 persons (We may draw if there are more than 8 applicants.)

6. Fee

700 yen (for Matcha tea and Japanese sweet)

7. Belonging

A set of Kimono or a Yukata-Kimono. Please contact us, if you do not have it.

8. Application (Deadline to apply: Friday, January 12th, 2024) *Extending the deadline if there are available seats.)

Apply with these following: Name, Current address, Phone number, Age, Occupation (if you have), Nationality, Languages you can speak, Period of stay in Japan, understanding Hiragana (read or write) and having a Kimono or Yukata-kimono



中文

中央公园文化中心 区民讲座

《体验茶道与和服！为外国人而举办的日本文化体验讲座》

您想既可以学习日语又能体验到日本文化吗？

欢迎您来参加，或告知其他的朋友。交朋友、学日语，一起来快乐地参加活动吧！

- 对象 在区内居住・工作・留学并能懂一点日语的外国人
- 日期 令和6年 1月23日(星期二) 上午10点~中午(茶道)
(2024年) 1月31日(星期三) 上午10点~中午(和服穿戴方法)
- 内容 通过体验日本的传统文化茶道与和服，可以更加感受日本文化情调。
- 会场 中央公园文化中心
- 名额 8名(抽选)
- 费用 700日元(抹茶・小茶点)
- 所需携带用品 请带来一套和服或一套日式浴衣(1月31日使用)
※如没有的话请来电咨询。
- 报名方法 请填写以下①~⑪的内容
①姓名 ②住所 ③电话号码 ④年龄 ⑤性别 ⑥职业 ⑦国籍
⑧所使用的语言 ⑨在日本居住的时间
⑩能读出平假名吗？能写出平假名吗？
⑪有一套和服或一套日式浴衣吗？
可以来馆或电话咨询(只对应日语)
〒114-0033 北区十条台1-2-1 北区立中央公园文化中心
电话: 03-3907-5661 (星期一・法定节假日 休馆)
- 报名期限 令和6年(2024年)1月12日(星期五)为止
※名额未满时将延长报名期限

